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Opinions 
¡DE PARVULARIOS 

Años atrás, los desplazamientos eran 
un inconveniente por falta de vehícu-
los, hoy día, g. a D., se ha solucionado 
gracias a las locomociones existentes. 
Pero, por favor, no seamos tan «mo-
dernistas» (si es ésta la palabra ade-
cuada), que incluso tengamos que mo-
torizar a nuestros pequeños. 

Este año los párvulos del Rieral han 
tenido modificaciones de local y tienen 
que desplazarse un poco más lejos. 
Yo no dudo que a partir de cierta edad 
sea autorizado el transporte escolar, 
pero no nos empeñemos en que niños 
tan pequeños sean viajantes. 

Poniendo un poco de interés y maxi-
ma voluntad, sin mirar perjuicios pro-
pios y ajenos, evitaríamos ciertas mo-
lestias y peligros para esos niños. 

Pese a lo bien que se nos trató de 
explicar, para suprimir un local de pár-
vulos, sabiendo TODOS la necesidad 
que hay de él y más lo que costó pa-
ra que funcionara, no logro entender 
lo imposible que resulta subvencionar 
los gastos que ocasionaba. 

Sin embargo se dio una cantidad de 
pesetas (200.000, según Radio Saba-
dell, conexión con Granollers) para la 
enseñanza de la lengua catalana, exa-
geradas creo yo, pensando en nuestra 
pequeña economía. 

No quisiera que mis modestas opi-
niones fueran interpretadas mal. Que 
nadie se agravie, pero sí pido que las 
tengan un poco en cuenta, porque esos 
niños que se han quedado sin parvu-
lario también son de este pueblo. 

José Serrât 

AIGUA PER STA. EULALIA 
He llegit a la revista «Comunitat 

Cristiana» del 8 d'octubre, en la sec-
ció «Batee de la Cíutat», la referencia 
d'una trobada de les autoritats comar-
cáis amb les provincials el passat día 
5 d'octubre a Granollers. 

D'entre els temes que es d¡u que 
es tractaren es parla del probable em-
bassament a construir ais Gorcs, i que 
entre d'altres municipis proporcionaría 
aigua a Sta. Eulàlîa, i que el projecte 
ja està molt avançat i només manca 
demanar una ajuda a la Mancomunitat. 

Seria molt demanar que, des d'aquí, 
alguna autoritat ens pogués informar 
més detalladament? Gracies! 

J. 

Garla oferta 
al Sr. Director de «RONSANA» 

Octubre 1975 
Distingit senyor i amie: 

Unes rallies solament, per a de-manar-vos que volgueu fer avi-nent a tots els lectors de «Ronsa-na» i per extensió a tots els habi-tants de Santa Eulalia, Llissà, Bì-gues i L'Ametlla unes considera-cions que penso que son d'interès general. 
L'any passat quan vàrem aca-bar les 10 cròniques publicades mesalment amb el titol «El que hem vìst a la Xina Roja» realit-zàrem amb Tajuda de diferents amies (Cabot, Plaqué, Danti, Ai-xelà...) la projecció a triple écran i estereofonia de «XINA 73», que era una collecció visual de tot el que s'havia publicat en la Revista a través de 1.200 diapositives en color. Això es va escaure una nit del mes de juliol i tingué Hoc en el frontó de casa, amb assistència força nombro sa. 
Enguany, en acabar l'altra sèrie de cròniques intitulada «CONTI-NENT SENSE ESPERANÇA», fi-nida en el número de Setembre, ens hem trobat un xic retardats en el nostre primitiu pia. Les nits son fredes, el frontó inhabitable de nit i en Genis Puigdomènech í els acolits ens ha guamit les obres de taulons i trenca colls, fent impossible el circular-hi sen-se rise. 
Pensant en algún Hoc on es po-gués projectar la sèrie «Continent sense esperança» i tenint en com-te que molts dels habitants i es-tiuejants de Santa Eulalia han col-laborai econòmicament en l'ade-centament del Casal, i després de veure com moites tardes i nits bons amies coHaboren professio-nal, manualment i gratuita en una obra de tots, hem cregut que se-ria una bona cosa que «Ronsana» gestionés, aixi que les obres fos-sin aeabades, de programar una trilogia que podría èsser, en prin-cipi: 

Primer: Projecció a tres panta-lles i estereofonia de CONTI-NENT SENSE ESPERANÇA. 

Segon: Projecció de ANAPURNA personalment per Jordi Pons Sangenís. 
Tercer: Projecció a tres pantalles i estereofonia de XINA 73, ja que són moltes les persones que ens ho han demanat per no ha-ver vist la sessió del Juliol del 74. 

Aquesta seria la nostra contri-bució a la inauguració del «nou» CASAL. 
Tot això no és gran cosa, però penso que els que hem deixat lluny els anys de la joventut te-nim l'obligació moral d'estimular i eixamplar els horitzons dels qui volen anar amunt, i d'una mane-ra concreta d'aquesta Unió Excur-sionista de Catalunya - Delegació de la Valí del Tenes, suara fent les seves primeres armes. I no com, per altres bandes, perdent el temps en diseusions bizantines que estimulen la ferocitat de la premsa de polèmica negra i rea-viven l'animadversió del poblé. 
La mort està al girar la canto-nada. Ho veiem, ho sabem, acaba de passar. Aprofitem el temps que ens queda per a fer quelcom útil a la colleetivitat i a l'alegría de l'esperit. 
Espero, senyor director, vol-gueu dir-me quelcom d'aquestes quatre idees esñlagargades i d'una proposta poc madurada però molt illusionada. 
Dr. Eduard Padrós de Palacios 

Amie Dr. Eduard Padrós: 
Trobo molt encertat i generós el vostre oferiment, i no crec pos que hi hagi cap inconvenient per part dels responsables del Casal per portar a terme aquest atrac-tiu programa, sinó més aviat tot el contrari. Pot estar segur que jaré, per la meva part, tot él que calgui perqué això arribi a Son terme, ja que sens dubte com-piatirà als vostres adietes i nom-brosos lectors. 

J. J. Vallicrosa 
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Andrés Torner 
Ei Rieral 
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